
Sortemosen                     Cowboybyen, den 5.oktober 2020
Boligafdelingens og Ejerforeningens bestyrelse 2020_10_01_ref_best_moede_sortemosen

Referat fra bestyrelsesmøder torsdag den 1. oktober 2020

i Boligafdelingen og Ejerforeningen Sortemosen

Dagsorden og referat

Deltagere: Philip (217), Henrik (211), Peter (195), Camilla (120), Siff (113), Anders (109), Aiko 

(104),  Trine (145), Mikkel (126), Erling (85) og Bente (74). Mødet blev holdt i Hækmosen 2F. 

1. Valg af referent – Erling (85) valgt.

2. Godkendelse af sidste referat fra  2020 - godkendt.

3. Nyt fra Ejendomskontoret, herunder ansøgninger og beboersager: Klynge 7 søger om 
flagstang og fik godkendt en stang på 8 m stang. Camilla (120) anmelder overdækket 
hønshus på max 2 m2. Der sker stadig ulovlig langtidsparkering af trailere. Der er atter 
rotter i de lave huse,  ejd.kt. skal koordinere og følge med i bekæmpelsen. Skægkræ ? 
Bestyrelsen har sendt flere klager til behandling på ejd.kt., men mangler status og 
tilbagemeldinger. Ejd.kt. inviteres til næste bestyrelsesmøde.

4. To-Do liste: Erling (85) laver en ny liste med uafsluttede sager fra foråret og med alle de 
punkter, der blev nævnt på afdelingsmødet.

5. Mose-, KAB- og organisationsmøder: Der holdes mosemøde 29. oktober. 
Organisationsbestyrelsesmøde er udsat til medio november.

6. Afdelingsmøde og generalforsamling: Beboermøde og afdelingsmøde gik fint med en god 
ordstyrer. Materiale til generalforsamlingen skal sendes ud, så den snarest kan holdes - 
deltagerantallet bliver ikke kritisk.

Det er kedeligt, at visionsmødet måske bliver udsat. Bestyrelsen diskuterede, hvordan 
processen kunne holdes i gang, f.eks. på en hjemmeside med en væg eller på Facebook,  
Mikkel (126) sagde, at diskussionen på Faccebook nemt bliver skarp. En gruppe med Bente 
(74), Camilla(120), Henrik (211), Anders (109) og Siff (113)  laver strategi.

7. Grønt udvalg: Anders (109) vil samle Grønt udvalg og invitere nye medlemmer, så 
projekter kan meldes ud og sættes i gang.

8. Eventuelt: Bestyrelsesmiddag afholdes den 18. november kl. 17.

Næste bestyrelsesmøde holdes mandag den 2. november. 


